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Nadat wij in de toegezonden stukken (begroting 2025 en financieel jaarverslag 2023) 
hebben bestudeerd hadden wij een aantal vragen. Na een toelichting van Willemijn ter 
Hart hebben we ook het concept jaarverslag 2023 en de begroting van Young NVTL 2024 
ontvangen. Dit was verhelderend. Deze stukken tezamen geven een mooi beeld van wat 
de NVTL in 2023 heeft gedaan en welke resultaten dit heeft voorgebracht. Het geeft een 
goed inzicht waarop de cijfers zijn gebaseerd. Ons advies is de komende jaren deze 
stukken altijd gezamenlijk te versturen, omdat het alleen bestuderen van de cijfers een 
nogal abstracte bezigheid is.  

De toelichting op de begroting is helder in samenhang met de te verwachten activiteiten. 
In eerste instantie hadden wij vragen omtrent de verlaging van de budgetten voor de 
commissies. Uit toelichting is gebleken dat door een deel ervan de toe te kennen aan het 
jaarthema er een substantieel budget hiervoor beschikbaar is. 

Tevens is in de toelichting aangegeven dat door professionalisering van het bureau er 
veel activiteiten door het bureau worden verricht die voorheen door de commissies en / 
of bestuursleden werden verricht. Beide kascommissieleden weten uit ervaring hoeveel 
werk er verricht moet worden voor de activiteiten en evenementen zoals gedaan zijn in. 
Dus een goede zaak, waarvan de kosten volgens het financiële jaarverslag en begroting 
door de vereniging goed te dragen zijn.  

In de toelichting wordt aangegeven dat wordt verwacht dat de inkomsten stabiel zullen 
zijn. Er wordt aangegeven dat een aantal leden hun lidmaatschap hebben opgezet om 
vervolgens lid te worden van een andere vakvereniging. Bij navraag bij het secretariaat 
hebben wij begrepen dat er altijd wordt na gebeld om de reden te achterhalen. Deze 
telefoontjes hebben soms tot gevolg dat men toch niet opzegt. Goede actie om binding 
met de vereniging te behouden. Daarnaast blijven nieuwe leden zich aanmelden en blijft 
het aantal partners gelijk. Dit gaat direct hand in hand met de stabiele inkomsten. 

Ondersteuning studenten: verlaagd in 2024, geldt ook voor Young NVTL. Vorig jaar is er 
door de kascommissie hierover een opmerking gemaakt. We juichen toe dat er meer 
aandacht voor Young NVTL komt, ook in financiële zin. Het is goed het bedrag te 
verhogen als stimulans voor activiteiten. De toegezonden begroting van Young NVTL 
onderbouwt het gereserveerde bedrag, waarin wordt aangegeven dat er twee grote en 
twee kleine evenementen worden georganiseerd.  

 



 

 

In het financiële jaarverslag wordt aangegeven dat het eigen vermogen ca €200.000 is. 
De reserve voor een jaaroverbrugging voor salariskosten is daarmee ruim gehaald. Het 
tekort in 2025 lijkt daarom te verantwoorden.  

Er staan nog enkele zaken genoemd zoals Juridische bijstand (12) €1500. In de 
toelichting op de balans wordt het project Juridische kosten genoemd, waar €1500 
wordt toegevoegd. Uit toelichting is gebleken dat dit een reservering is. 

Er staat in het jaarverslag een bedrag van €10.000 gereserveerd voor vernieuwing 
vereniging, terwijl zowel in 2024 als in 2025 daarvoor niets meer is opgenomen. Is dat 
afgerond? Ook dit is een reservering die voldoende gevuld is. Dit bedrag is mogelijk in de 
toekomst aan te wenden voor eventuele statutenwijziging of andere 
organisatieadviezen.  

De financiële commissie stelt de ALV voor de begroting 2025 en het financiële 
jaarverslag 2023 goed te keuren.  Een ander voorstel aan het bestuur is de financiële 
commissie voor een langere tijd, bv 4 jaar aan te stellen met een overlap van 2 jaar, 
zodat er meer continuïteit in de bezetting komt en daarmee de kennis van het financiële 
reilen en zeilen is.  

Helaas zijn wij beide niet in de gelegenheid ons verslag op de ALV toe te lichten. Wij 
wensen jullie een plezierige ALV en middag.  
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